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RE Kamervraag RIVM begroting 2021 nr 911

Tue 10 6 2020 6 19 21 AM

Ik had een vergelijkbare reactie als ^^flin gedachte Niet te specifiek met de getallen want we weten niet zeker en

precies of het

nog iets duidelijker antwoorden als in

wordt og ook niet en dit is ook inputgestuurd Eerder een initieel plafond Je kan ook10 2b

Ja dit betekent inderdaad een forse impuls in personeel

Met vriendelijke groet

m

T m
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Verzonden maandag 5 oktober 2020 22 44
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Onderwerp RE Kamervraag RIVM begroting 2021 nr 911

Denk dat je dit helemaal terecht relateert aan COV19 gezien de vraagstelling
De vraagstelling is ook specifiek gerichtop indien de volgende aanname in de praktijk anders uitpakt
Wat concrete getallen betreft is dat mogelijk teveel detail voor de TK

Wellicht iets in de geest van het volgende communiceren uiteraard afhankelijk van beantwoordingsrichting FEZ en

laatste inzichten van inhoudelijk betrokkenen aan onze kant j
Voor 2021 worden extra werkzaamheden verwacht als gevolg van COVID 19 Gezien de onvoorspelbaarheid van de

ontwikkeling van het virus en de termijn waarop een vaccin beschikbaarheid komst zijn deze werkzaamheden aan

verandering onderhevig Dit wordt nauw gemonitord en tijdig bijgestuurd Waar nodig vindt in afstemming met

opdrachtgever herprioritering plaats
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Met vriendelijke groet
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RIVM | Stafeenheid Organisatie Bedrijfsvoering Personeel OBP Finance Compliance en Control FCC

@rivm nl | 10 2e10 {2e
Als het nodig is snel te schakelen beI ik Dat betekent ook datjij deze mail kan beantwoorden op een tijdstip dat je uitkomt

www rivm nl

RIVM De zorg voor morgen begint vandaag
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Subject FW Kamervraag RIVM begroting 2021 nr 911

Importance High

Cc m

Allen

Zal morgen contact opnemen met

dit speelt

maar dan weten jullie vanuit jullie verschillende rollen ook dat0 2e

Ik denk aan een antwoord richting



734580

Wij gaanvoor volgend jaar uit van een Covid programma onder opdracht van VWS PG Met als geschatte
omvang |”
toen nog

Hier is een zeer grote mate van afhankelijkheid over hoe het virus zich ontwikkeld en of er snel een vaccin

beschikbaar komt in dit laatste geval moet er overgeschakeld worden van onderzoek naar vaccineren

Hier is volgens mij al logischerwijs al afgesproken dat nauw gemonitord en bijgestuurd wordt wat nodig is en

wat niet

31 metde kennis van nu N B nog nietvolledig opgenomen in de uitgegeven agentschapsparagraaf

Ik snap overigens we dat deze vraag eerst bij PG lag zei zijn immers opdraohtgever
meer geld nodig moet hier budget voor zijn of geprioriteerd is er minder nodig en kan er budget terug

Simpel geredeneerd is er

@ moeten we hier ttuiedl en mm@Bnoa in betrekken Wat mij betreft nog niet eerst maar even afwachten

wat FEZ hier wil en van vindt
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Subject Kamervraag RIVM begroting 2021 nr 911

Importance High

Ik kreeg zojuist een Kamervragen over het RIVM m b t de begroting 2021 in mijn Marjolein Deze vraag stond eerst bij PG
maar er is blijkbaar besloten dat deze vraag beantwoord moet worden door CS in afstemming met FEZ vandaarde vertraging

Het betreft de volgende vraag

Vraag 911

Kunt u aangeven welke stappen ondernomen worden indien de volgende aanname uit de memone van toelichting in de praktijk
anders uitpakt Bij het opmaken van deze agentschapsparagraaf is uitgegaan van de kennis die op dit moment aanwezig is over

het voornamelijk vraaggestuurde opdrachtenpakket van het RIVM en ontwikkeling van kosten in de uitvoering Grofweg
betekent dit dat vooraisnog uitgegaan wordt van een forse impuls in personeel om de uit de huidige omstandigheden volgende
werkzaamheden vol te kunnen houden in de komende jaren

Ik vind het een wat vage vraag maar als ik het goed begrijp vragen ze wat we gaan doen als blijkt dat er toch geen impuls in

personeel nodig is of juist een grotere impuls dan begroot
Ik kan me een antwoord voorstellen in de richting van nauwgezet monitoren en tijdig bijsturen herprioriteren indien nodig
Kan er op basis van voortschrijdend inzicht al meer worden gezegd hierover

Ik ontvang graag jullie input voor een antwoord

Is haast bij geboden De antwoorden moeten morgen 14 00 uur bij directeur FEZ liggen

Dank alvast voor jullie input

Groet

Ter info

De vraag gaat over onderstaande passage in de memorie van toelichting pagina 148

Algemeen

Bij het opmaken van de begroting 2021 en verder is het RIVM volop betrokken bij de COVID 19 crisis die grote impact heeft op
alierlei vraagstukken waar het RIVM zich mee bezighoudt van infectieziektenestrijding gedragsvraagstukken en andere

onderwerpen zoais de invioed op de leefomgeving Bij het opmaken van deze agentschapsparagraaf is uitgegaan van de kennis

die op dit moment aanwezig is over het voornamelijk vraaggestuurde opdrachtenpakket van het RIVM en ontwikkeling van

kosten in de uitvoering Grofweg betekent dit dat vooraisnog uitgegaan wordt van een forse impuls in personeel om de uit de

huidige omstandigheden volgende werkzaamheden vol te kunnen houden in de komende jaren
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